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آب و فاضلاب مشهد	 
»سری به کارگاه های بلوکه زنی در روستاهای 
ــراف مشهد مثل کــلاکــوب و گنبدواز  اطـ
و... بزنید ببینید چطور با آب شرب و برق 
غیرقانونی بلوکه می زنند و درآمــدهــای 

هنگفت دارند!«
به اطلاع می رساند، کارگاه های بلوکه زنی از آب 

تانکری استفاده می کنند و در این ارتباط توسط 
واحد انشعابات غیر مجاز نظارت های مستمر 
انجام می شود، با این حال چنان چه روستاییان 
عزیز مواردی از استفاده آب شرب برای این گونه 
فعالیت ها را مشاهده کردند، می توانند از طریق 
تماس با سامانه ۱۲۲ و ورود به کلید ۴، بخش 
سوت زنی یا تماس با شماره ۰۹۹۸۱۴۵۹۳۸۱ 

متعلق به دفتر بازرسی و رسیدگی به شکایات در 
ساعات اداری  یا ارسال پیامک اعلام کنند تا در 

اسرع وقت مورد رسیدگی قرار گیرد.
در پاسخ به مطلب حفاری طولانی مدت برای 
اجرای پروژه و سلب آسایش از ساکنان خیابان 

شهید فلاحی
به اطلاع می رساند، عملیات اجرایی مربوط 

به حفر و تجهیز چاه به منظور تامین بخشی از 
آب شرب مورد نیاز کلان شهر مشهد از منابع 
ــوزش از مزاحمت  ــت. ضمن پ زیرزمینی اس
ایجاد شده برای ساکنان محترم مجاور محل 
حفاری، برنامه ریزی به گونه ای انجام شده که 
در سریع ترین زمان ممکن عملیات حفاری به 

اتمام برسد.

برای استحضار مردم 

حرف مردم

این جا زیرگذر حدفاصل حجاب و میدان امام علی )ع( در مشهد است. همان طور که در 

عکس مشخص است این وضعیت را تقریبا هرروز شاهد هستیم. البته به چند زیرگذر 

دیگر هم که مراجعه کردم با این وضعیت تفاوتی ندارد. با توجه به تردد شهروندان از 

این زیرگذرها خواهشمندم متولیان هم   برای سامان دهی آن   و هم   برای امنیت تردد 

شهروندان فکری کنند. البته اگر شرایط برای احداث پل عابر پیاده فراهم باشد بهتر از 

زیرگذر است.

بلبشوی زیرگذرها!

دوربــیــن خــوانــنــدگــان

برای اطلاع مسئولان

داد از جاده های مرگ
 روزی نیست که مردم شهرستان های خواف 
و رشتخوار شاهد مرگ عزیزان خود در جاده های 
ــدای اعتراض  ــوزه نباشند، امــا کسی ص ایــن ح
نماینده این حوزه را از تریبون مجلس نمی شنود؟
 ما مــردم مشهد از تغییر نام بزرگراه میثاق 
ناراضی و ناراحت هستیم و درخواست رسیدگی 

داریم. لطفا به گوش مسئولان برسانید.
 لطفا به مسئولان جمعه بازار خودرو در مشهد 
که اتفاقا یک شنبه بــازار و چهارشنبه بــازار هم 
ــدش را خرج  هست، بگویید یــک درصــد درآمـ
سرویس بهداشتی آن کنند که به خاطرخرابی، آب 

هدر می رود .
 از شهرداری منطقه ۳ خواهش می کنیم به 
وضع اسفبار آسفالت جاده سیمان و رسالت تا 

شهرک مهرگان رسیدگی کنند.
 آخ  جون  متروی  مشهد روی  ریل  ملی  قرار 

گرفت!
 کابل خط تلفن ثابت بلوک ۱۲ واحــدی ما 
توسط ســارق یا سارقان قیچی شــده، هرچه با 
۲۰۱۱7 تماس می گیریم بعد از وارد کردن 
شماره تلفن اعلام می کند که از طرف مخابرات 
درســت اســت. حضوری مراجعه می کنیم، یک 
هفته بعد پیامک می آید که رفع عیب شده بدون 
این که مراجعه و از نزدیک بررسی کنند تا چه رسد 
به رفع عیب! مجدد مراجعه کردم به مخابرات و 

همین آش و همین کاسه است!
ــی بــرای  ــون ــان  فــکــر مــی کــنــم در مــشــهــد ق
ــود نــدارد چــون تمام شهر را  موتورسوارها وج
جولانگاه خود می دانند. چراغ قرمز، ورود ممنوع، 
خط عابر پیاده، چهارراه، خیابان یک طرفه، به 

ویژه پیاده رو و...
 می خواستم به آن فردی که می گوید اوضاع 
اقتصادی و بازارهای مشهد رونق دارد بگویم اگر 

سری به پاساژهای سطح شهر زده باشد می بیند 
که بیشتر مغازه دارها ورشکسته و مغازه ها تعطیل 

شده اند.
ــال ۱۴۰۱  ــه س ــاران ــرا ک ــردار چ ــه  آقـــای ش
کارکنان رسمی شهرداری با ۲۵ سال سابقه مفید 
کــاری باید کمتر از کارانه سال ۱۴۰۰ باشد؟ 
کارانه کارگر سال به سال به سمت صعود می رود 

یا نزول؟
ــم به پروژه   از دادستانی مشهد تقاضا داری
نرجس که برای جمع زیادی از کارکنان شرکت 
ــرای ایــن قشر زحمت کش  بــرق اســت، ورود و ب

احقاق حق کنند.
 سرویس های بهداشتی در شهر را برای ما 
رانندگان تاکسی شبانه روزی کنید چون خیلی از 
ما تا صبح مشغول کار هستیم، در حالی که این 

سرویس ها ساعت۹شب بسته می شوند.
 پیگیر ســهــامــداران پــدیــده باشید، ۹ســال 
گذشت نه ساخت و ساز، نه رشد سهم، نه مجوز. 
مدیران شرکت با حقوق چند ده میلیونی جواب 

بدهند.
 سرانجام بازی های جام جهانی در سینماها 
اکران می شود یا نه؟ چرا اطلاع رسانی درستی در 
این باره نمی شود؟ حداقل در بوستان ها امکانی 
ــورت دسته جمعی  ــردم به ص فراهم شــود که م

بتوانند بازی های تیم ملی را ببینند.
  چند وقتی است در انتهای خیابان خواجه 
ربیع، جنب باغ دوم آرامگاه، ابتدای مهر مادر ۲، 
از ساعات بعد از غروب تا شب،   حدود ۱۰۰ نفر 
ــدام می کنند. به  تجمع و به فــروش اجناس اق
سامانه ۱۳7 شهرداری گزارش داده و چندین 
مرتبه هم با پلیس ۱۱۰ تماس تلفنی گرفته ایم. 
متاسفانه برای جمع آوری این افراد اقدامی نشده 

است.
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»چهار ماه دیگر نوروز از راه می رسد 
و دوباره شاهد حضور پربرکت زائران 
در مشهد هستیم، فرصت کم است، 
پیگیری کنید که برای رفع مشکلات 
بزرگراه آزادی و بلبشوی ترافیکی در 
تقاطع غیرهم سطح شاهد که قبلا 
هم گزارش تهیه کردید، چه اقدامی 
انجام شد؟ آیا این مشکلات تا قبل از 

آغاز سال جدید رفع می شود؟«

گزارش
محمد حسام مسلمی

 رانندگانی که از بزرگراه پیامبر اعظم)ص(  
قصد دارنــد وارد تقاطع غیر هم سطح شاهد 
شوند، می دانند که ممکن است با خطر تصادف 
مواجه شوند، ساعت ۱۸ روز پنج شنبه است و 
خروجی مشهد به سمت قوچان در این تقاطع 
با وجود انبوه خودروها انگار به پارکینگ تبدیل 
شده، خیلی از رانندگان  نیز به این دلیل که 
ترافیک در این تقاطع قفل شده، از خودرو پیاده 
می شوند تا نیم نگاهی به جلو بیندازند و ببینند 
چه خبر است، دو راننده پراید و وانت هم که 
تصادف کرده اند، لجبازی را با هم آغاز کرده اند 
و قصد ندارند کوتاه بیایند،آن ها اصرار دارند 
باید پلیس بیاید تا تکلیف شان مشخص شود و 
انگار برایشان مهم نیست که چه صف طولانی 
پشت سرشان تشکیل شده است. مسیر را که 
در این تقاطع  ادامه می دهیم چراغ راهنمای 
خودروها به سمت چپ یا راست مدام روشن می 
شود و این تداخل در خروج از فرعی ها مشکلات 
را دو چندان می کند، برخی از رانندگان نیز با 
بوق های ممتد و ایجاد سر وصدا می خواهند 
هر چه سریع تر از این مهلکه نجات پیدا کنند، 
فارغ از این که هر چه جلوتر می روند سد ترافیک 
محکم تر می شود، آن هایی که  به سمت قوچان 
می روند، کمی از این بلبشوی ترافیکی خلاص 
شده اند اما آن هایی که قصد دارنــد به سمت 
بولوار شاهد بروند تازه باید بالای پل غیر هم 
سطح شاهد ترافیک سنگین را تحمل کنند. 
ورودی مشهد نیز در این تقاطع کم از بلبشوی 
خروجی ندارد، اتوبوس های برون شهری برای 
ساعت زدن مجبورند جلوی ایستگاه پلیس راه 
توقف کنند،در این میان، رانندگان خودروهای 
شخصی   از این فرصت استفاده می کنند و با 
توقف در کنار بزرگراه دنبال مسافران اتوبوس 
هستند تا آن ها را به مقصدشان برسانند و نمی 
دانند چه مزاحمتی برای دیگر افراد ایجاد می 
کنند. کمی جلوتر ایستگاه اتوبوس قرار دارد و 
در این جا هم مسافربرهای شخصی بلای جان 
مردمی شده اند که قصد سوار شدن به اتوبوس 
را دارنــد؛ خــودروهــای شخصی که در سمت 
راست و جلوی اتوبوس در حال جولان هستند. 
حضور برخی معتادان متجاهر در فضای سبز 
وسط بزرگراه هم معضل بزرگی است، چرا که 
تردد این معتادان از فضای سبز به سمت بزرگراه 
برای رانندگان و خود آن ها خطرآفرین است. 
روزنامه »خراسان رضوی« نیز در گزارش های 
مختلف به پیگیری دغدغه ها و مطالبات مردم 
دربــاره مشکلات این تقاطع و بزرگراه پیامبر 

اعظم )ص( به عنوان پیشانی و ورودی مشهد 
پرداخته اســت. در آخرین گزارشی که سوم 
مــرداد ماه امسال با عنوان »به هم ریختگی و 
بلبشوی ترافیکی در پیشانی مشهد« منتشر شد، 
متولیان در این حوزه به آشفتگی ترافیکی اذعان 
داشتند و از وعده های بلند مدت و کوتاه مدتی 
گفتند که قرار است برای سامان دهی آغاز شود، 
حالا بعد از گذشت حدود چهار ماه از انتشار این 
گــزارش، برنامه های کوتاه مدت و بلند مدت 
آغاز شده و آن طور که مدیر اجرایی سامان دهی 
بزرگراه آزادی در گفت و گو با خراسان رضوی 
اعــلام کــرده تا پایان ســال بخش عمده ای از 
دغدغه های شهروندان در این تقاطع برطرف 

خواهد شد.

 آغاز برنامه های کوتاه مدت برای 	 
سامان دهی تقاطع غیر هم سطح شاهد 

ــزارش  ــاه از گ بعد از گذشت حـــدود چهار م
و پیگیری اولیه موضوع، روز گذشته دوبــاره 
وضعیت را از »ولی زاده« مدیر اجرایی سامان 
دهی بزرگراه آزادی پیگیری می کنیم. وی در 
پاسخ به این سوال که روزنامه خراسان چهار 
ماه پیش در باره بلبشوی ترافیکی در تقاطع 
غیر هم سطح شاهد گزارشی تهیه کرده و در آن 
گزارش وعده هایی برای سامان دهی داده شده 
بود، سرنوشت این وعده ها به کجا انجامید؟ به 
»خراسان رضــوی« گفت: بــرای سامان دهی 
ترافیک در تقاطع غیر هم سطح شاهد، طی 
چند ماه، چند برنامه کوتاه مدت و بلند مدت را 
آغاز کردیم و با اقداماتی که در حال انجام است، 
امیدواریم نتایج آن برای مردم ملموس باشد. 
وی به برنامه های کوتاه مدت برای سامان دهی 
تقاطع غیر هم سطح شاهد اشاره کرد و افزود: 
پیاده رو سازی و اصلاح هندسی در این تقاطع 
از جمله برنامه های کوتاه مدت است و کارگاه 
اصــلاح هندسی در بولوار خــادم الشریعه به 

سمت قوچان را فعال کردیم.

انتخاب مشاور برای اقدامات بلند مدت 	 
سامان دهی

ــرای  وی اجـــرای بــرنــامــه هــای بلند مــدت ب
اصلاح تقاطع غیر هم سطح شاهد را نیازمند 
اقدامات تخصصی ذکر کرد و گفت: مشاوری 
ــرای طراحی اقــدامــات و برنامه هــای بلند  ب
مدت انتخاب شده و در حال بررسی کل این 

محور اســت، در بررسی هــای مشاور میزان 
ترافیک موجود،ورودی و خروجی خودروها، 
میزان مخاطبان، نوع مخاطبان و در نهایت 
این موضوع که در این منطقه چه مدل های  
حمل و نقلی برای کاهش ترافیک   جواب گو 
است، ارزیابی می شود، ضمن این که  اجرای 
برنامه هــای بلند مــدت زمــان بر اســت و باید 
مشاور نتایج بررسی های خود را ارائــه کند 
برای  را  قبولی  قابل  راهکارهای  بتوانیم  تا 
اصلاح یا تثبیت وضع موجود اجرا کنیم. وی 
ادامــه داد: راهکارهایی که مشاور ارائــه می 
کند، توسط هیئت های کارشناسی بررسی 
می شوند و برنامه ای که مشکلات را به حداقل 
برساند و مردم بیشتر از آن   بهره مند شوند به 
مرحله اجرایی می رسد. مدیر اجرایی سامان 
دهی بزرگراه آزادی همچنین در پاسخ به این 
سوال که برای اجرای برنامه های بلند مدت 

بازه زمانی و اعتبار آن مشخص شده است؟ 
گفت: قطعا در مرحله اول باید مشاور نظر خود 
را اعلام کند، نظر مشاور که اعلام شد بر اساس 
آنالیز میزان اعتبار مورد نیاز نیز اعلام می شود.

روزنامه خراسان را در زمینه سامان دهی 	 
تقاطع همکار خود می دانیم

ولی زاده با بیان این که برای کاهش ترافیک 
در تقاطع غیر هم سطح به فرهنگ سازی در 
جامعه نیاز داریم تصریح کرد: به هر حال پایانه 
مسافربری میثاق را برای مسافران برون شهری 
در نظر گرفته ایم و اگر روزنامه خراسان در 
این زمینه فرهنگ ســازی کند، راننده های 
اتوبوس و مسافربرهای شخصی و همچنین 
مسافران از پایانه میثاق استفاده می کنند، 
رسانه خراسان نیز می تواند به ما کمک کند و ما 
روزنامه خراسان را همکار خودمان می دانیم تا 

در اجرای برنامه ها به ما کمک  کند.

تا پایان سال بخش عمده ای از دغدغه های 	 
مردم رفع می شود 

مدیر اجــرایــی سامان دهــی بــزرگــراه آزادی 
همچنین در باره این موضوع که ماشین آلات 
سنگین در این منطقه این روزها به وفور مشاهده 
می شــود و میزان تصادفات و نگرانی های 
شهروندان بیشتر شده است اظهار کرد: به هر 
حال در پی فعال سازی کارگاه سامان دهی، 
خودروهای سنگین نیز در این محل تردد می 
کنند و فضا کمی شلوغ تر شده است، تا پایان 
امسال کارگاه این منطقه را جمع می کنیم و 
تقاطع غیر هم سطح نیز به سامان دهی می 
رسد و بخش عمده ای از دغدغه های مردم 

برطرف می شود.

خوانندگان عزیز، ستون »حرف مردم« روزنامه خراسان رضوی انعكاس دهنده صادق نظرات، 
انتقادات و مشكلات شما است.

ابطال ۲۱۷ پروانه استاندارد از ابتدای سال

عباس نژاد/ سرپرست اداره کل استاندارد خراسان رضوی گفت: از ابتدای سال 
حدود ۲۱7 مورد ابطال پروانه استاندارد داشتیم که حدود ۱۰ درصد از آن مربوط 
به کیفیت نداشتن است. به لحاظ آماری و در بازه زمانی یک ساله بیشترین موارد 
نداشتن استاندارد مربوط به زعفران است. طی 6۵۰ بازرسی، حدود ۱۰۰ واحد 
صنفی زعفران به اداره کل تعزیرات معرفی و چهار واحد پلمب شدند. سجادی در 
گفت و گو با »خراسان آنلاین« افزود: سازمان استاندارد در حوزه خدمات هم تکلیف 
قانونی دارد؛ خانه های سالمندان بهزیستی،مراکز اقامتی،   مدارس و مکان های 
ورزشی و  واحد های مربوط به اداره پست مشمول موضوع کیفیت و استاندارد است 
که برنامه کامل و گسترده ای را در بازه زمانی سه ماهه از ابتدای آذر ماه امسال در 
حوزه خدمات انجام خواهیم داد. وی افزود: در مجموع برای هزار و 6 قلم کالا از 

جمله لوازم خانگی استاندارد اجباری وجود دارد.

  کاروان سراها و آسبادها در اولویت ثبت جهانی

کارشناس ثبت جهانی میراث فرهنگی استان گفت: تنها یکی از آثار تاریخی 
استان ثبت جهانی شده و آن هم قنات قصبه گناباد است، از خراسان رضوی هفت 
اثر در فهرست موقت ثبت جهانی قرار دارد که شامل مجموعه تاریخی مذهبی 
حرم مطهر رضوی، منظر فرهنگی توس، مسجد ملک زوزن، محور سلجوقی - 
غزنوی خراسان در منطقه خواف و تایباد، جاده  ابریشم، آسبادهای نشتیفان 
در خواف و کاروان سراهای ایرانی است. سرتیپ  زاده در گفت و گو با »خراسان 
آنلاین« افزود:   هر سال فقط یک اثر از کل کشور می تواند ثبت جهانی شود، ما در 
باره ثبت جهانی آثار تاریخی خود دچار  یک وقفه ۳۰ ساله شدیم به همین دلیل به 
سراغ ثبت زنجیره ای آثار رفتیم تا با یک ظرفیت، ۱۰ تا ۱۱ اثر را با هم ثبت کنیم. 
وی تصریح کرد: به همین دلیل ثبت کاروان سراها و آسبادها در اولویت قرار 

می گیرد چون همزمان  چند استان می تواند در آن دخیل باشد. 

 روزنامه 
 سیاسی، اقتصادی، فرهنگی، اجتماعی 

خراسان رضوی
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حرف مردم

زباله ها بلای سلامت ما

برای اطلاع مسئولان

گران فروشی در روز روشن!
ــای مــواد غــذایــی داخــل پــارک   فروشگاه ه
کوهسنگی اجناس را هر قیمتی بخواهند می 
فروشند و اعتراض که می کنی می گویند مجوز 
داریــم هر قیمتی خواستیم می توانیم بفروشیم 
چون شهرداری ماهی 180میلیون از ما اجاره می 
گیرد. نمی دانم این هزینه ها باید از جیب مردم 

تامین شود؟
 مطب های خصوصی برخی متخصصان هر 
کاری بخواهند می کنند، دکتر دندان پزشک ... در 
خیابان ... ساعت 5 بعدازظهر نوبت داشتیم ساعت 
11 نوبتم شد چون چند نفر را با هم پذیرش می کند 
و باید پولش را هم از طریق عابربانک پایین مطب 

واریز می کردیم. هیچ نظارتی نیست.
 شاهنامه ۶۹ جاده آرد رضوی دو راهی زاک و 
ماریان - شوراب خطرناک و غیر استاندارد است و 
با توجه به این که در حــوزه خدماتی شهرداری 
منطقه 1۲ قرار دارد نیاز به اصلاح و احداث میدان 

دارد.
 ضمن تشکر از شهرداری محترم منطقه ۹ بابت 
فضای سبز بولوار شهید فکوری ولی حیف که 
پیمانکار محترم دقت لازم را نــدارد و چمن اول 

فکوری ۶1 از بی آبی در حال خشک شدن است.
 داخل واگن های خط یک قطار شهری بسیار 

گرم است.
مشکل این جاست که برخی مسئولان مشهد 
نه نان را صفی تهیه می کنند و نه ایاب و ذهاب شان 

با وسیله نقلیه عمومی است.
 واقعا چرا مسئولان شلوغی هر روز جاده سنتو 
مشهد به چناران را نمی بینند؟واقعا تردد در این 

جاده انسان را مریض و عصبی می کند.
 جا دارد خدا قوتی به شهرداری شاندیز بگوییم 
که طی یک سال گذشته، به طور میانگین هر ماه، 
ــرای زیــرســازی بــولــوار شهید  دو کامیون شــن ب

محمدپور واقع در اراضی مخابرات شاندیز هزینه 
می کنند. این بولوار و کوچه های اراضی مخابرات 
طبق تفاهم نامه باید هفت سال پیش آسفالت می 

شد.
 رفتم نانوایی در بولوار شهید فلاحی مشهد یک 
بسته 10 تایی نان تنوری با پلاستیک را ۳۶ هزار 
تومان خریدم وقتی اعتراض کــردم گفتند نان 
آزادپزیم. به نانوایی آستان قدس رضوی در حاشیه 
بولوار آزادی برای تهیه نان مراجعه کردم دیدم 
داخل مشغول پخت و بسته بندی نان هستند و تمام 
قفسه ها پر از نان است ولی نمی فروختند، اعتراض 
کردم گفتند بنر نصب شده روی سر در را بخوانم که 
نوشته شده بود برای رفاه حال زوار ، نان فقط به 
صورت بسته بندی در مغازه ها به فروش می رسد. 

خلاصه که دست خالی برگشتم.
 نانوایی سنگک به نام ...  در قاسم آباد وقتی 
شروع به پخت می کند، بدون توجه به زن و بچه ای 
که در گرما داخل صف ایستاده اند، نان را به پیک 
های موتوری می دهد و اینترنتی گــران تر می 
فروشد، اعتراض که می کنیم می گویند هر کاری 
می خواهی برو بکن. با اتحادیه تماس گرفتم جواب 
ندادند با 1۲۴هم تماس گرفتم متاسفانه کسی 
نیست جلوی آن ها را بگیرد. خواهش می کنم مثل 

همیشه حامی مردم باشید.
دکتر داروخانه زل می زنه تو چشمات میگه دارو 
100 تا ۳00 درصد گرون شده اما سخنگوی دولت 
هم زل می زنه تو چشم ملت و میگه گرون نشده ، حالا 
نمی دونم مشکل از زل زدنه یا مشکل از چشم ملته؟

 شاهکار اداره آب مشهد را خدمت رئیس این 
اداره تبریک می گویم، به جای یک  روز عادی هفته، 
تعمیر را برای جمعه گذاشته آن هم تعمیری که 
اضطراری نبوده، الان به خاطر همین موضوع، 

جمعه از صبح آب نداشتیم.

 تلفن: ۳700۹111 051 نمابر: ۳7۶150۴۲ 051    پیامك: ۲000۹۹۹

این جا بیمارستان قائم )عج( مشهد است؛ همان طور که در عکس می 

بینید متاسفانه امکانات کافی و مناسب برای همراهان بیمار در نظر 

گرفته نشده و برخی همراهان بیمار مجبورند به این شکل کنار بیمار 

خود بمانند. فراهم کردن امکانات حداقلی و در شأن شهروندان واقعا 

کار سختی است؟ از متولیان و مسئولان خواهشمندیم فکری برای این 

موضوع کنند.

از شهرداری خواهش می کنیم که برای خیابان پورسینا ۱۷.۶ باکس زباله 

در نظر بگیرد. هر روز شاهد تجمع زباله ها در این جا هستیم.  با جانمایی 

باکس زباله دیگر شاهد این وضعیت آشفته نیستیم .هم سلامت و بهداشت 

مردم به مخاطره نمی افتد و هم از این وضعیت در خواهد آمد. خواهشمندیم 

شهرداری منطقه به صورت جدی این موضوع را هم در این خیابان و هم 

خیابان های مشابه در دستور کار قرار دهد.

زباله ها بلای سلامت مانبود امکانات برای همراهان بیمار!

دوربــیــن خــوانــنــدگــان

پیگیری گلایه های مردم از ترافیک شدید دوربرگردان غیر همسطح شاهد

به هم ریختگی و بلبشوی ترافیکی در پیشانی مشهد 
چندین  مسلمی/  حــســام  محمد 
ــت کــه بــر ســر سهم خواهی  ــال اس س
بـــرای جابه جایی مــســافــران توسط 
مسافربرهای شخصی و اتوبوس های 
برون شهری در ورودی دوربرگردان 
غیر همسطح شاهد – آزادی چنان 
بلبشوی ترافیکی ایجاد شده که صدای 
مردم را درآورده است؛ رانندگان وقتی 
از رمپ ورودی وارد کنار گذر شاهد می 
شوند با ترافیک سنگینی نقره داغ می 
شوند و مجبورند به خاطر مسافربرهای 
شخصی که برای سوار کردن مسافر 
سد راه هستند بوق های ممتد بزنند، 
فریادهای رانندگان نیز بــرای سوار 
کردن مسافران و دویدن به سمت هر 
شخصی که از آن جا عبور می کند قوز 
بالاقوز شده است. وضعیت به گونه ای 
شــده که گویی ورودی شاهد تبدیل 
به پارکینگ خودروها شده است که 
ــدن از آن ترافیک هنر می  خــارج ش
خواهد! مامور راهنمایی و رانندگی 
هم به رانندگانی که در حــال سوار 
کردن مسافر هستند تذکر می دهد، 
برخی رانندگان نیز بدون توجه به تذکر 
پلیس اقــدام به سوار کردن مسافران 
ــوری که انگار مسافر  می کنند به ط
سوار کردن بر جریمه شدن می چربد! 
بــازار دعوا و درگیری میان رانندگان 
خودروهای شخصی و اتوبوس های 
برون شهری بر سر سهم خواهی جابه 
جایی مسافران هم حسابی داغ است، 
برخی مسافربرهای شخصی به هیچ 
جا رحم نکرده، پیاده رو را هم قرق کرده 
اند و آسایش را از مردم سلب می کنند، 
خودروهایی هم که از طرف خیابان 

ــن کنار گذر  خـــادم الشریعه وارد ای
می شوند به ترافیک آن می افزایند، 
ــردان غیر همسطح شاهد -  ــرگ دورب
آزادی که به گفته مسئولان قــرار بود 
منجر به کاهش ترافیک شــود، حالا 
بلبشویی از ترافیک و بی نظمی شده 

است!

این 3 مقصر ترافیک	 
»ولی زاده« مدیر اجرایی سامان دهی 
بــزرگــراه آزادی نیز بــر ایــن گـــزاره ما 
صحه می گذارد و توقف مسافربرهای 
شخصی، اتوبوس ها و مینی بوس ها 
را دلیل ترافیک شدید این منطقه می 
ــد. وی در گفت و گو با »خراسان  دان
ــد: آسیب  ــن ــار مـــی ک ــهـ ــوی«اظـ رضـ

شناسی بــرای حــل معضل ترافیک 
در دوربرگردان شاهد صورت گرفت 
مسافربرهای  توقف  شد  مشخص  و 
شخصی، اتوبوس ها و مینی بوس ها 
منشأ ترافیک بــوده اســت، این توقف 
در   بلبشو  و  نظمی  بــی  مسافربرها 
ورودی دوربرگردان شاهد ایجاد کرده 
است، در سرتاسر مسیر تندرو و کندرو 
منتهی به دوربرگردان تابلوی »توقف 
مطلقا ممنوع« نصب کردیم ولی باز هم 
مسافربرها و اتوبوس ها توقف می کنند.

4 سازمان پای کار گره گشایی	 
از مدیر اجرایی سامان دهی بزرگراه 
آزادی، چــاره اندیشی بــرای حل این 
معضل را مطالبه مــی کنیم کــه می 

ــل معضل ترافیک  ــد: بـــرای ح ــوی گ
دوربرگردان غیر همسطح شاهد جلسه 
ای با سازمان ترافیک، تاکسیرانی، 
شهرداری و اتوبوسرانی برگزار  و قرار 
شد پیشنهادهای خود را ارائه کنند، 
یک سری راهکارهای کوتاه مدت و 
بلند مدت ارائه شده و امیدواریم که به 
نتیجه خوب برسیم. وی می افزاید: 
درباره ترافیک این منطقه چندین بار با 
پلیس راهور مکاتبه کردیم، واقعیت این 
است که میزان حجم ورودی خودرو در 
این منطقه بالاست، نیروی پلیس ثابت 
راهور در این منطقه وجود دارد، ضمن 
این که دوربین هم نصب شده اما باید 
پذیرفت که حل این معضل، فرهنگ 

سازی می طلبد.

اذعان شهردار به آشفتگی در 	 
تقاطع غیر همسطح شاهد 

اکبریان شهردار منطقه 10 مشهد نیز 
در گفت و گو با »خراسان رضوی« به 
آشفتگی حمل و نقل در دوربرگردان 
غیر همسطح شاهد - آزادی اذعان 
می کند و می گوید: در این منطقه گره 
ترافیکی وجود ندارد، اما شش ماه قبل 
به دلیل اجرای اصلاح هندسی برای 
پروژه ها ترافیک سنگینی حاکم بود 
به نحوی که شاهد توقف خودروها تا 
بولوار پیامبر اعظم )ص(  ۳۳ بودیم اما 
آشفتگی مدهای حمل و نقل به چالش 
جدی برای ما در این مکان تبدیل شده 
ــت. وی به تعطیلی پایانه معراج  اس
اشاره می کند و می افزاید: از زمانی 
که پایانه معراج تعطیل شد، ایستگاه 
مینی بوس ها به منطقه دوربرگردان 
یافت،  انتقال  شاهد  همسطح  غیر 
زمانی که مینی بوس ها به این منطقه 
آمدند دیگر مدهای حمل و نقل مثل 
تاکسی ها و مسافربرهای شخصی نیز 
از این فرصت استفاده و برای مسافر 
گیری اقدام می کنند، به نوعی فضای 
رقابتی شکل گرفته است.حالا آن چه 
از گزارش میدانی خبرنگار ما پیداست 
به نظر می رسد در محدوده ای که به 
عنوان ورودی و پیشانی مشهد است 
و بیش از شش سال این منطقه دچار 
بلبشوی ترافیکی شده و اگر اقدامی 
ــن همه  صــورت مــی گرفت بعد از ای
مدت شاهد این چالش جدی نبودیم  
ــوان گفت آمدند  و در حقیقت می ت
ابرویش را درست کنند، چشمش را 

کور کردند.

خوانندگان عزیز، ستون »حرف مردم« روزنامه خراسان رضوی انعكاس دهنده صادق 
نظرات، انتقادات و مشكلات شما است.

افزایش ۸۳ درصدی شهریه آموزش رانندگی
رئیس انجمن صنفی آموزشگاه های رانندگی گفت: نرخ آموزش رانندگی از 
یک میلیون و ۲00 هزار تومان به ۲ میلیون و ۲00 هزار تومان افزایش یافت 
البته این میزان در شهرکرد ۲ میلیون و ۹00 هزار تومان و اصفهان ۲ میلیون و 
700 هزار تومان است. شیخی زاده در گفت و گو با »خراسان آنلاین« افزود: با 
توجه به افزایش هزینه ها و اجاره آموزشگاه ها نرخ پایه یک میلیون و ۲00 هزار 
تومان برای مربی ها هیچ توجیه اقتصادی نداشت.وی تصریح کرد: در تابستان 
ثبت نام آموزشگاه ها بسیار زیاد می شود و در ماه بین ۲50 تا ۳00 نفر هم ثبت 
نام می کنند اما به طور کلی میانگین ثبت نام سالانه آموزشگاه ها در ماه از 80  

نفر تا 1۴0 نفر است.

کوچ ناموفق مشهدی ها به گلبهار

افزایش هزینه رهن و اجاره مسکن در مشهد باعث شده برخی از مستاجران 
تصمیم بگیرند به گلبهار کوچ کنند با این تصور که اجاره در گلبهار مناسب تر از 
مشهد است، اما گزارش »خراسان آنلاین« نشان می دهد در این شهر کوچک نیز 
با توجه به فقدان برخی امکانات رفاهی، هزینه اجاره مسکن بالاست و در برخی 

مناطق آن اصلا آپارتمانی برای رهن و اجاره وجود ندارد.
گزارش ویدئویی »خراسان آنلاین« درباره این موضوع را 

با اسکن کیوآرکد مقابل ببینید.

کشف یک تن آرد از منزل مسکونی مشهد

رئیس اداره نظارت و بازرسی جهاد کشاورزی مشهد گفت: حدود یک تن آرد از 
منزل مسکونی واقع در محدوده هاشمی نژاد توسط بازرسان جهاد کشاورزی 
با همکاری کلانتری هاشمی نژاد کشف و توقیف شد.به گزارش »خراسان 
آنلاین«، نصری افزود: 1۴ کیسه آرد نول و ۶ کیسه آرد یارانه ای تا تعیین تکلیف 

با دستور معاون اجرایی تعزیرات حکومتی تحویل کلانتری شد.

بیش از چند مــاه اســت که طــرح نهضت ملی 
مسکن در کشور کار خود را آغــاز کــرده است، 
به تازگی وزیر مسکن، را ه  و شهرسازی وعده 
تکمیل 100 هزار واحد در شهریور ماه را داد. 
آخرین وضعیت پیشرفت این طرح و زمان تحویل 

واحدهای مسکونی در مشهد را جویا شدیم. 
یوسف زاده، مدیر کل  راه  و شهرسازی استان 
در ایــن زمینه به »خــراســان آنلاین« گفت: در 
بیشتر شهرهای استان زمین  برای نهضت ملی 
مسکن تأمین شده و شروع به ساخت کرده اند، 

در شهر مشهد هم زمین وجود دارد اما در حال 
تعامل با آستان قــدس رضــوی هستیم اگــر به 
جمع بندی رسیدیم رســانــه ای خواهیم کرد 
وگرنه از زمین های خودمان استفاده می کنیم. 
وی تصریح کرد: پیگیر آن هستیم از سازمان ملی 

مسکن به عنوان متولی مکان بهتری را بگیریم، 
اگر این اتفاق رخ دهد کار بی سابقه ای انجام شده 
است ان شاءا... در یک ماه آینده خبرهای خوبی 
برای مشهد خواهیم داشت. یوسف زاده گفت: 
۲0 سال گذشته هم در مشهد کاری انجام نشده 
است، سال های گذشته مسکن مهر در قرقی 
بود که مردم رغبتی به آن نداشتند و هم اکنون به 

دنبال مکان جدید هستیم.

مسکن ملی مشهد، همچنان زمین گیر تأمین زمین!

 علی نوری/ مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
خراسان رضوی از خالی بودن 50 درصد پست 

های ادارات منابع طبیعی در استان  خبر داد.
به گزارش خراسان رضوی ، مدیرکل منابع طبیعی 
و آبخیزداری خراسان رضوی در سفر به بردسکن 
ضمن شرکت در مراسم اختتامیه جشنواره فیلم و 
عکس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری با دکتر علی 
دهقان زاده فرماندار این شهرستان دیدار کرد. 
دکتر محسن فنودی در پی درخواست فرماندار 
بردسکن مبنی بر تامین نیرو و تجهیزات برای اداره 
منابع طبیعی و آبخیزداری اظهار کرد: 50 درصد 
پست های ادارات منابع طبیعی در استان خالی 
است. وی با بیان این که در آزمون استخدامی که 
دو سال پیگیری شد ، ۶۹ نفر نیرو به ادارات منابع 
طبیعی و آبخیزداری استان اضافه می شوند که 
سهم شهرستان بردسکن سه نفر است، افزود: 
میانگین تعداد نیروهای ادارات شهرستان ها 
10 نفر است که نسبت به استانداردها پایین 
است. وی شهرستان بردسکن را در حوزه فعالیت 
های ترویجی یکی از فعال ترین شهرها در کشور 
دانست و گفت: بر اساس اعلام سازمان مرکزی، 
بردسکن در بین شهرستان های کشور در حوزه 
فعالیت های ترویجی رتبه اول و گناباد رتبه دوم را 

به خود اختصاص داده اند و در مجموع اداره کل 
منابع طبیعی استان در بین استان های کشور 
نیز در حوزه آبخیزداری و ترویج جزو استان های 
برتر شناخته شده است.مدیر کل منابع طبیعی و 
آبخیزداری خراسان رضوی گفت: طرح کاداستر  
در تمامی اراضــی ملی استان که بیش از هفت 
میلیون هکتار است انجام شده و ظرف دو ماه آینده 
به اتمام می رسد. دکتر فنودی ضمن تقدیر و تشکر 
از همکاری همه جانبه اداره کل ثبت اسناد و املاک 
استان در اجــرای طرح کاداستر اظهار کرد: در 
اجرای این طرح تمامی اراضی ملی استان سنددار 
و در کشور نیز جشن انفال  برای تمامی اراضی ملی 

شهریور برگزار می شود.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری خراسان 
رضوی از تصویب ۲00 میلیارد تومان اعتبار برای 
اجرای طرح های آبخیزداری در سفر فروردین ماه 
هیئت دولت به استان خبر داد و گفت: این میزان 
اعتبار قرار است در صورت تخصیص ظرف سه 
سال تزریق شود. فنودی با اشاره به اجرای بیش از 

۲00 پروژه آبخیزداری از سال گذشته تاکنون در 
استان خاطرنشان کرد: هزینه اجرای این تعداد 
طرح که از محل اعتبارات ملی و استانی اختصاص 
یافته بیش از 150 میلیارد تومان است که تا پایان 
شهریور  تمامی این پروژه ها تکمیل می شود و به 
بهره بــرداری می رسد. وی هدف از اجــرای این 
طرح ها را کنترل سیلاب و پیشگیری از خسارت 
ها و بحث روان آب ها اعلام کرد. وی همچنین از 
تصویب 100 میلیارد تومان اعتبار در سفر هیئت 
دولت به حوزه بیابان خبر داد و افزود: این اعتبار 
ظرف سه سال در حوزه طرح های بیابانی استان 
تخصیص داده می شود. مدیرکل منابع طبیعی 
و آبخیزداری خراسان رضوی اظهارکرد: امید 
است طی امسال با تخصیص اعتبارات ابلاغی 
بتوانیم کارهای بزرگی را با اولویت آبخیزداری و 
بیابان زدایی در استان اجرا کنیم. وی افزود: سال 
گذشته توانستیم ۶0 درصد اعتبارات استانی 
را جــذب کنیم که استان خراسان رضــوی تنها 
استان کشور بود که توانست این میزان  اعتبار را 

به خود اختصاص دهد. در این دیدار، دکتر علی 
دهقان زاده فرماندار بردسکن به ظرفیت ها ی 
شهرستان بردسکن در حوزه های مختلف اشاره 
کرد و گفت: با توجه به این که اقتصاد مردم منطقه 
بر پایه کشاورزی و دامپروری است متاسفانه بحران 
خشکسالی و کاهش بارندگی ها باعث شده است 
درآمــد اقتصادی مــردم منطقه به شدت کاهش 
پیدا کند. وی ضمن تقدیر و تشکر از عملکرد بسیار 
خوب اداره منابع طبیعی و آبخیزداری بردسکن 
تصریح کرد: همه ما باید در راستای سیاست های 
دولت سیزدهم گام برداریم و مدیران باید در حوزه 
کاری خود خدمت کردن به مردم را سرلوحه کار 
خود قرار دهند و در تغییر و تحولات سیستم اداری 
شهرستان مباحث سیاسی را دخیل نکرده ام و 
برای من فقط کارآمدی مدیران مهم بوده است و 
مدیرانی که سرعت خوبی در حوزه خدمت رسانی 
نداشته اند از مدیران کل خواسته ام آن ها را جواب 
کنند و نیروهای توانمند و با انگیزه ای را به کارگیری 
کنند. وی اظهارکرد: خط قرمز در حوزه مدیران 
فقط تبعیت از ولایت و خدمت به مردم است و ما باید 
به دنبال کادر سازی در حوزه مدیران باشیم ولی 
جایی که مدیری نتواند خودش را بکشاند مجبور 

هستیم او را از چرخه مدیریتی حذف کنیم. 

مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری خراسان رضوی خبر داد: 

خالی بودن 50 درصد پست های ادارات منابع طبیعی استان ! 
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پیگیری خراسان رضوی درباره بلبشوی ترافیکی در تقاطع غیر هم سطح شاهد،به آغاز پروژه های سامان دهی منجر شد

ورودی غربی مشهد در مسیر سامان دهی

layout@khorasannews.com ۰ ۵ ۱ ۳ ۷۰ ۰ ۹ ۳ ۹ ۰

واحد صفحه آرایی روزنامه خراسان 
سفارش می پذیرد

روزنامــه »خراســان رضــوی« نیــز در 
گــزارش هــای مختلــف بــه پیگیــری 
دغدغه هــا و مطالبات مــردم درباره 
مشــکلات ایــن تقاطــع و بزرگــراه 
پیامبر اعظم )ص( به عنوان پیشــانی 
و ورودی مشــهد پرداخته اســت. در 
آخرین گزارشــی که ســوم مرداد ماه 
امســال با عنــوان »به هــم ریختگی و 
بلبشوی ترافیکی در پیشانی مشهد« 
منتشر شد، متولیان در این حوزه به 
آشــفتگی ترافیکی اذعان داشتند و 

از وعده های بلند مدت و کوتاه مدتی 
گفتنــد که قــرار اســت برای ســامان 
دهی آغاز شــود، حالا بعد از گذشت 
حدود چهار ماه از انتشار این گزارش، 
برنامه های کوتاه مــدت و بلند مدت 
آغاز شــده و آن طور کــه مدیر اجرایی 
ســامان دهی بزرگراه آزادی در گفت 
و گو با خراسان رضوی اعلام کرده تا 
پایان سال بخش عمده ای از دغدغه 
های شهروندان در این تقاطع برطرف 

خواهد شد.
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